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U provedbi upitnika sudjelovalo je 39 studenata. 

1. Molimo da ukratko objasnite zbog čega ste upisali kolegij Pravo osiguranja. 

 

Komentari:      

● Interes prema materiji x21 

● Primjena u privatnoj i profesionalnoj budućnosti; životnost predmeta x19 

● Na preporuku kolega x8 

● Zbog dobrih iskustava s Katedrom i prof.dr.sc. Jasenkom Marinom x4 

● Nisam dobio željeni modul x2 

● Ostali razlozi 



2. Jesu li Vam teme koje su se obrađivale tijekom nastave bile zanimljive (možete 

odgovoriti: jesu; uglavnom jesu; nisu; uglavnom nisu). Ako želite, možete ukratko 

obrazložiti Vaš odgovor. 

 

Komentari: 

● Pohvala prof.dr.sc. Marinu, izvrstan predavač x9 

● Jesu, prof. dr.sc. Marin je i manje zanimljive teme učinio zanimljivim ponajprije sa 

puno savjeta i praktičnih primjera  

● Jako zanimljive, znao/la sam jako malo iz prava osiguranja 

● Jesu, najzanimljivija je bila rasprava o Zakonu o odvjetništvu i manama tog zakona 

● Uglavnom jesu, bilo je par tema koje same po sebi nisu toliko zanimljive, no i one 

su dio kolegija prava osiguranja 

● Uglavnom nisu jer sam shvatio/la kako me ovo područje prava ne zanima 

 

 

 

 



3. Možete li izdvojiti Vama najzanimljiviju temu koja je obrađivana tijekom nastave? 

 

 

  Komentari: 

● Životno osiguranje x16 

● Osiguranje od automobilske odgovornosti x5 

● Osiguranje od profesionalne odgovornosti x5 

● Sve x5 

● Primjer prometne nesreće u svrhu ponavljanja gradiva x4 

● Praktični slučajevi x4 

● Osiguranje odgovornosti prema Zakonu o odvjetništvu x3 

● Nadosiguranje  

● Leasing  

● Sklapanje ugovora o osiguranju 

● Mješovito osiguranje  

● Osiguranje imovine  

● Uvodno predavanje na kojem je pružen pregled gradiva 

 

 

 

 

 

 



4. Molimo Vas da ocijenite održanu nastavu ocjenom od 1 do 5, pri čemu je 1 najniža, a 5 

najviša ocjena. 

 

 

 

Komentari: 

● Jako sam zadovoljan/na predmetom. Daleko najbolji od ostalih 5 koje sam 

upisao/la. 

● Ocjena 4 iz razloga što smatram kako ne bi trebali imati obvezu pisanja zadaće i 

kolokvija, a umjesto bi predložio/la kolokvij za studente koji su redovito dolazili na 

predavanje. 

 

 

 

 

 

 



 

 

5. Što biste izdvojili kao eventualnu pozitivnu stranu održane nastave, a što kao 

eventualnu negativnu stranu? 

             Komentari 

 

Pozitivno: 

● Profesor je izvrstan predavač x14 

● Korisni savjeti i primjeri iz prakse x10 

● Obrađivanje tema na zanimljiv način x9 

● Poticanje dvosmjerne komunikacije, studentskih razmišljanja i stavova x7 

● Pristupačnost prof. dr. sc. Marina 

● Bolje razumijevanje gradiva, primjeri koji će ostati u dugoročnom pamćenju, 

olakšava pripremu ispita 

● Poticanje razvijanja pravničke logike 

● Dobra organizacija, unaprijed je sve poznato 

 

Negativno: 

● Predavanja u poslijepodnevnom terminu x3 

● Predavanja predugo traju x2 

● Ponekad je teško sudjelovati u diskusiji zbog nepoznavanja gradiva x2 

● Prevelik broj dolazaka kojima se uvjetuje potpis, neusklađeno s ostatkom fakulteta 

● Nemogućnost polaganja ispita putem više kolokvija 

● Prevelik broj obveza, dok neki studenti imaju predmete s 4. godine 

● Mogućnost predavanja gostiju iz prakse 

● Manjak praktičnih primjera 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. Smatrate li da će Vam pohađanje predavanja olakšati pripremu za ispit iz ovog kolegija? 

 
 

 

Komentari: 

● Naravno, samo učenje bilo bi suhoparno. 

● Teme su dovoljno obrađene kroz prezentacije i ponavljani su najvažniji dijelovi. 

● Smatram da hoće jer sam puno naučio/la već samim prisustvom na predavanjima, 

sjećam se većine materije te su objašnjena dvojbena pitanja. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



7. Smatrate li da je pohađanje predavanja doprinijelo povećanju Vašeg razumijevanja 

materije prava osiguranja, odnosno Vašeg općeg pravnog znanja i razumijevanja prava? 

 
 

Komentari: 

● Smatram da je, uputilo me na daljnje proučavanje instrumenata osiguranja i 

funkcioniranja osiguravajućih društava 

● Stjecanju praktičnih znanja i davanju pravnih savjeta 

● Smatram da je prof.dr.sc. Marin na zanimljiv a opet dovoljno edukativan način održavao 

predavanja te svojim pitanjima poticao rasprave 

● Nakon predavanja smatram da znam kako postupiti u situacijama u kojima se nađem a 

trebala bih primijeniti znanje iz materije prava osiguranja 

● Što se tiče prava osiguranja sigurno, dijelom i općeg pravnog znanja 

 

 

 



8. Kakvo je Vaše mišljenje o korištenim nastavnim metodama? 

 
 

Komentari: 

● Korektno, organizirano, dobra i interaktivna predavanja x6 

● Uporaba Merlina je iznimno korisna x4 

● Prezentacije smatram korisnima x4 

● Životni primjeri su odlična metoda za objašnjavanje gradiva x3 

● Metode su korektne, pohvale za uključivanje studenata, preporuka rad u grupama 

i sudjelovanje vanjskih predavača 

● Tiskani materijali su bili u redu no nisam ih uspio/la detaljno proučiti uz praćenje 

nastave 

● Sukladno dobrom stilu katedre 

● Zadaća koja je testirala znanje, kreativnost i pravno razmišljanje 

● Izrazito pozitivno, materija je bila jako dobro obrađena, shvatljivo i zanimljivo 

● Odlične, potiču na aktivno slušanje i praćenje nastave 

● Primjeri ugovora i općih uvjeta razgledavanje na predavanju su bili korisni 

● Prijedlog za uvođenje nekih drugih metoda zbog raznolikosti 

● Smatram da su korištene metode u skladu s ciljevima koji su trebali biti ostvareni 

 

 



 

9. Vaši dodatni komentari i/ili prijedlozi: 

 

 

● Sve pohvale radu i odnosu prema studentima, nastavite i dalje s takvim radom. x8 

● Prijedlog je pisanje više praktičnih radova, kao što je preporuka osigurateljnih proizvoda, 

malo više objašnjenja gradiva kroz praksu. x3 

● Predavanja su malo suhoparna. x2 

● Mogućnost uvođenja još jednog kolokvija iz razloga smanjivanja gradiva na usmenom 

dijelu ispita. x2 

● Predavanja su bila korisna i zanimljiva. 

● Preporučit ću kolegij mlađim kolegama. 

● Mogućnost gostujućeg predavanja osoba iz prakse. 

● Jedan od najzanimljivijih kolegija koje sam upisao/la, smatram da je razlog tome uvelike 

prof.dr.sc. Marin i način predavanja. 

● Uvođenje kolegija kao obveznog predmeta. 

 

 


